
Protokoll från styrelsemöte, 
Måndag 4 november hos Rufus,  Lavalvägen 8

Närv: Anders M, Christoffer, Leif J, Tomas H, Rufus, Katarina P, Anna H

1. Mötet öppnat 
2. Nya sektionsmedlemmar: Katarina Petrov ny i Skogssektionen, 

välkommen!
3. Skogssektionen kollar med kommunen om vilka möjligheter som 

finns att få igenvuxna skogsområden röjda. Vilken plan har 
kommunen för Lillängens små och stora  grönområden? 

4. Grannsamverkan - styrelsen letar fortfarande efter en samordnare.
Rufus/Tomas har ev en kontakt som kollas upp.  

5. Bryggan nedanför Terrassvägen/Floravägen: Tomas och Anders M
tar ansvar för uppröjning/uppsnyggning till våren plus skylt om att 
ta med sig skräp. 

6. Utskick: Anders M ordnar liten folder med inbetalningskort samt 
info om datum för kommande aktiviteter 2019/2020. Datum:  
Julmys lördag 7 dec kl 15. Valborgseld 30 april. Kräftskiva/årsmöte
lördag 22 augusti. 

7. Julen: Tomas och Anders M fixar gran. Paula Qviberg har anmält 
intresse att ordna julmyset med glögg o pepparkakor, Anders tar 
kontakt .

8. Hur får vi snabbare / säkrare betalningar av medlemsavgiften? Kan
vi få ett swish-nummer? Tomas H undersöker. 

9. Vi har blivit kontaktade av en grupp Nacka-bor som oroar sej för 
ökat buller från Saltsjöbanan när SL ökar turtätheten. Rufus skriver
om gruppen på FB så den i Lillängen som vill kan  engagera sig. 

10. Nacka bygger stad: Kommunen utreder just nu ny placering 
av förskolan, på Järlavägen nedanför Fjällstigens berg. Christoffer 
har kontakt med Storängsgruppen som har bra dialog med 
kommunens tjänstemän.  

11. Mötet avslutat 

Vid tangentbordet /Anna H 


